

@Lee Wai-san

HONG KONG 香港藝術節  
ART'S MONTH

WHEN THE CITY  
BECOMES  
A MASTERPIECE.  
讓創意成為風景

DiscoverHongKong.com

Best of all  
it's in  
HONG  
KONG

20週年紀念  
ANNIVERSARY

HONG KONG  
TOURISM BOARD  
香港旅遊發展局



@Lee Wai-san

HONG KONG 香港藝術節  
ART'S MONTH

WHEN THE CITY  
BECOMES  
A MASTERPIECE.  
讓創意成為風景

DiscoverHongKong.com

BEST  
OF ALL  
IT'S IN  
HONG  
KONG

20週年紀念  
ANNIVERSARY

HONG KONG  
TOURISM BOARD  
香港旅遊發展局



#DiscoverHongKong

## Other Art Events

## 其他精選活動

### Ambiguously Yours : Gender in Hong Kong Popular Culture

#### 曖昧： 香港流行文化中的性別演繹

Get insights into representations of androgyny and gender fluidity in Hong Kong popular culture through Cantopop, fashion, film, photography and graphic design.

「曖昧：香港流行文化中的性別演繹」展覽將以嶄新的角度，探討香港流行文化中的中性以至「流動性別」形象。

Date 日期：17/3-21/5/2017  
Venue 地點：M+ Pavilion M+ 展亭  
Website 網址：www.wesikowloon.hk



### Asia Contemporary Art Show 亞洲當代藝術展

The distinctive showcase of over 3,000 artists from around the world makes it an ideal place for collectors and art lovers to hunt for their next favourite piece.

展出來自全球各地超過3,000件藝術品，吸引眾多收藏家及藝術愛好者。

Date 日期：18-20/3/2017  
Venue 地點：Conrad Hong Kong 香港麗華酒店  
Website 網址：www.asiacontemporaryart.com



### Street Music Series 街頭音樂系列

Spontaneous street music invites the audience to interact with musicians on the spot.

街頭音樂人隨性真摯的音樂，或許就是您旅途上的最佳配樂。

Date & Venue 日期及地點：  
18/3/2017 Main Entrance, Hong Kong Arts Centre 香港藝術中心正門  
26/3/2017 Comix Home Base 動漫基地  
Website 網址：www.hkstreetmusic.com



### Art Gallery Night 畫廊之夜

Participating member galleries of the Hong Kong Art Gallery Association extend their opening hours to bring you special events, performances and cocktail receptions.

這個晚上，香港畫廊協會的畫廊將特別延長開放時間，讓您與其他藝術愛好者交流，感受不一樣的氛圍。

Date 日期：20/3/2017  
Venue 地點：Selected galleries mainly in the Central & Sheung Wan areas  
主要位於中上環的指定畫廊  
Website 網址：www.hk-aga.org



### South Island Art Day 南港島藝術日

Discover 23 galleries and artist studios that will be hosting exhibition openings, art performances and artist talks on the south side of Hong Kong Island.

南港島藝術區內的藝術空間將設特備展覽，部分畫廊更會舉行舞蹈及音樂表演。

Date 日期：23/3/2017  
Venue 地點：Selected galleries mainly in the Wong Chuk Hang & Tin Wan areas  
主要位於黃竹坑及田灣的指定畫廊  
Website 網址：www.sicd.com.hk



### Hong Kong Ballet: Coppélia 香港芭蕾舞團：夢偶情緣

*Coppélia*, one of the most beloved classical ballets, is about a life-sized doll and an inquisitive young couple. This is an endearing comedy of errors, full of warmth, romance, and laughter, entertaining fans of all ages.

經典芭蕾舞劇《夢偶情緣》，講述的是一個發生在玩偶和年輕情侶之間的奇幻故事，情節生動有趣，適合大小朋友一起欣賞。

Date 日期：24-26/3/2017  
Venue 地點：Auditorium, Sha Tin Town Hall 沙田大會堂演奏廳  
Website 網址：hkoballet.com/tc/Whats-On/Productions/Coppelia.html



See more about Hong Kong Arts Month on [www.DiscoverHongKong.com](http://www.DiscoverHongKong.com):

到 [www.DiscoverHongKong.com](http://www.DiscoverHongKong.com) 的「香港藝術月」專頁查看更多：



Information is correct as of January 2017, but is subject to change without prior notice. Hong Kong Tourism Board disclaims any liability for the quality or fitness for the propose of third-party products or services; or for any errors or omissions.  
© Copyright Hong Kong Tourism Board 2017

資料截至2017年1月為準，其後如有更改，恕不另行通告。對第三者產品或服務質素或適用性；或本刊物內容差誤或遺漏，本局恕不負責。  
© 香港旅遊發展局版權所有2017年

\* Printed for the Hong Kong Tourism Board, English & Traditional Chinese, January 2017 (0457) \*